1

1

★ 9

★10

11

專題討論 (三)

專題討論 (四)

畢業論文

★表示 甲組,四科必修至少選三科之課程

MBA in TM- Technology: 24 credits

No	Course	Credits
1	Innovation Management	3
*2	Research Methods for Social Science	3
*3	Introduction to Intellectual Property Rights	3
*4	Knowledge Management	3
* 5	Project Management	3
*6	Strategic Management of Technological	3
	Innovation	
* Sele	ect at least 4 courses	
★ 7	Colloquium (I)	1
★ 8	Colloquium (II)	1
★ 9	Colloquium (III)	1
★ 10	Colloquium (IV)	1
★ Selec	et at least 3 courses	
11	Dissertation	6

科技管理碩士班:乙組(管理組):共24學分

No	 科目名稱	學分數
1	創新管理	3
2	社會科學研究方法	3
3	智慧財產權法總論	3
4	知識管理	3
* 5	生物科技概論	3
*6	資訊、通訊與 IC 技術	3

*表示 乙組,二科必修至少選一科之課程

工學院之影像顯示科技學程,所開設之課程「影像顯示科技導論 Introduction to Display Technologies」,與本所開設之「資訊、通 訊與 IC 技術」,共同列為乙組(管理組)二科必修至少選一科之課 程,本所學生可以擇一選修

★ 7	專題討論 (一)	1
★ 8	專題討論 (二)	1
★ 9	專題討論 (三)	1
★ 10	專題討論 (四)	1

6

★表示 甲組,四科必修至少選三科之課程

11 畢業論文

★ 9

★10

11

MBA in TM- Management: 24 credits

Colloquium (III)

Colloquium (IV)

Dissertation

★ Select at least 3 courses

No	Course	Credits
1	Innovation Management	3
2	Research Methods for Social Science	3
3	Introduction to Intellectual Property Rights	3
4	Knowledge Management	3
* 5	Introduction to Biotechnology	3
*6 * Selec	Information, Communication, and IC Design Technology et at least 1 course	3
	roduction to Display Technologies" offered by Polay Technologies in engineering college can also be ch	
★ 7	Colloquium (I)	1
★ 8	Colloquium (II)	1

No	科目名稱	學分數
1	企業電子化	3
2	網路品牌發展	3
3	網路安全管理	3
4	企業分析與評價	3
5	電子商務網站建置	3
★ 6	專題討論 (一)	1
★ 7	專題討論 (二)	1
★ 8	專題討論 (三)	1
★ 9	專題討論 (四)	1
★表示	甲組,四科必修至少選三科之課程	
10	畢業論文	6
IBA in 1	EC: 24 credits	
No	Course	Credits
1	Electronic business	3

<u>No</u>	Course	Credits
1	Electronic business	3
2	Online Brand Development	3
3	Internet Security Management	3
4	Business Analysis & Valuation	3
5	Electronic Commerce Website Development	3
★ 7	Colloquium (I)	1
★8	Colloquium (II)	1
★9	Colloquium (III)	1
★ 10	Colloquium (IV)	1
★ Selec	et at least 3 courses	
11	Dissertation	6

セ、系所指定應補修大學部基礎科目(不計入畢業學分): 共<u>6</u>學分 Prerequisite Course (not included in graduation units): total<u>6</u>Units

科技管理碩士班: 甲組: 以下三科至少修二科。

No	科目名稱	學分數_
1	經濟學	3
2	會計學	3
3	統計學	3

MBA in TM- Technology: select at least 2 courses

No	科目名稱	學分數
1	Economics	3
2	Accounting	3
3	Statistics	3

科技管理碩士班: 乙組: 以下至少修二科。

No	科目名稱	學分數
1	普通物理學	3
2	普通化學	3
3	普通生物學	3
4	農業概論	3
5	再生能源概論	3
6	生物技術產業概論	3
7	GPS 全球定位系統概論	3
8	平面顯示器概論	3
9	半導體製程與設備概論	3
10	石油化學工業	3
11	細胞遺傳概論	3

本校研究所碩士班章程規定,研究生應補修之大學部基礎課程,由系主任(所長)及指導教授決定之,但補修及格後,不計入畢業學分。未補修及格前,不得參加學位考試。According to NCHU Master Program Regulation, student maybe required by the institute chair or advisor to take prerequisite course offered by undergraduate program, but the credits of prerequisite course shall not be considered as part of credits required for graduation. Student required to take prerequisite course shall complete prerequisite course (s) before applying for MBA Degree Examination.

MBA in TM- Management: select at least 2 courses

No	科目名稱	學分數_
1	General Physics	3
2	General Chemistry	3
3	General Biology	3
4	Introduction to Agriculture	3
5	Introduction to Renewable Energy	3
6	Introduction to Biotechnology Industry	3
7	An Introduction of Global Positioning System	3
8	Introduction to Flat-Panel Displays	3
9	Introduction to Semiconductor Process	3
	Equipments	
10	petrochemical industries	3
11	introduction to Cytogenetics	3

八、碩士學位考試 (論文考試):

- 1. 研究生入學第一學年結束前,應商請指導教授。
- 2. 研究生修完最低修業年限且修畢規定課程及學分,並完成研究論文 初稿者,得於當學期完成註冊選課後,於預定舉行論文考試日期至少 二十天前,提出論文考試申請。論文考試成績以70分為及格。

MBA Degree Examination (thesis examination)

- 1. The student shall choose one or two full-time faculty members of the institute as thesis advisor(s) before the end of the first school year.
- 2. The student who has reached the minimum period of study, completed required courses, credits, and also registered in that semester, can apply for MBA Degree Examination in that semester and at least 20 days before the date scheduled for the examination. The passing grade is 70.

論文考試成績佔畢業成績 50%

論文不及格而修業年限未屆滿者,得於次學 年或次學期申請重考一次,重考仍不及格 者,予以退學。重考及格者之成績,概以70 分計算。

MBA Degree Examination occupies 50% of graduation grade. The student who fails the MBA Degree Examination can retake the examination in the next semester or next school year if the maximum period of study has not been reached. The passing grade for the retaken examination is 70.

九、其 他:

- 1. 科管碩士班與電商碩士班之選修課程,最多可以跨班選修6學分。
- 2. 若前一項跨班選修超過6學分,則視同選修外系所課程。
- 3. 英語能力畢業標準:本所未訂。

Other:

- The maximum cross-program credits are 6 credits. (MBA in TM program students can take maximum 6 credits offered by MBA in EC program. MBA in EC program students can take maximum 6 credits offered by MBA in TM program)
- Credits exceed the maximum 6 cross-program credits will be treated as credits taken from other institute.
- 3. English proficiency standard: n/a

依「國立中興大學學生英文能力畢業標準檢定辦法」第2條規定,授權系所自訂研究生英語能力畢業標準。(98.3.26 第57次教務會議訂定)

According to article 2 of NCHU English Proficiency Requirement for Students, the English Proficiency Requirement is decided by each institute. (amended by Academic Affairs Meeting on Mar. 26, 2009)

- ※必修科目及畢業學分數規定,由系所依各學年課程規劃表填列。
- ※相關章程規定查詢網址:http://www.nchu.edu.tw/~indodep/chinese/rule.htm
- ※ 英文翻譯若有爭議以中文解釋為準。
- Core course and Credit Requirement are based on curriculum plan of the Institute?
- For more information about relevant regulations: http://www.nchu.edu.tw/~indodep/chinese/rule.htm
- ※ In case of discrepancy between the Chinese version of terms & rules and its English translation, the Chinese version shall prevail.

系(所)承辦人: 陳美莉 Office TA: Mei-Li Chen

系主任(所長)簽章: 張樹之所長 Institute Chair: Ernest Chang 100年2月15日 Feb. 15, 2011